
  

 

Referat af bestyrelsesmøde afd.6 d. 15-03-2021 

Tilstede: Lene, Christina, Liselotte, Horst 

Mødet var det første efter Covid 19,og der var ikke noget nyt. Bestyrelsen blev enig om, kan det 

lade gøre at fritstille vaskemaskiner efter en halv time, da flere er irriteret over at man skal vente 

en hel time før man kan vaske, når beboer ikke er mødt op. Vi håber at Per Dalhammer 

undersøger dette. Markvandring: mødet med Driftsleder Pernille Sofia var et positiv møde og vi fik 

aftalt arbejdsgangen i forbindelse med renoveringen af ny flisebelægning og 

etableringen/renoveringen af de små terrasser i græsplænen. Christina som var med til 

markvandringen bliver tovholder i samarbejde med P.S. Vi har også aftalt at det er vigtig at Per og 

Pernille Sofia taler sammen inden opstart , da brolægger også skal klargøre for kontakt til 

elektriker ved flagstang. Dette kan kobles sammen med opstarten på brøndbyvestervej/Gyvelvej 

efter påske 2021. det er med underen, hvorfor man ikke har skiftet belysning i kælderregionen 

Brøndbyvestervej, som på Gyvelvej, dette kan laves over grøn fond. Vi afventer svar fra Per 

Dahlhammer. 

Næste møde d. 19 – 04 - 2021    

Referant: Horst         


